
 

 

Motion 1: Med tanke på att det blir kort om tid för att få fram bokslut redan i Februari 
förslår jag att Årsmötet i framtiden läggs i Mars Månad. 
  
Motion 2: Föreningen uppmanas att ta fram en MTB-O-karta i vårt närområde för att 
användas till träning. Obs ej för tävlingsändamål. 
  
  
Nacka den 11 februari 2018 
  
Hälsningar 
  
Jan-Erik Wiberg 
 


